
Suomen Schipperkekerho ry     Vantaa 23.11.2006 
Minna Virta 
 
 
 
 

SYYSKOKOUS 
 
Aika ja paikka  Helsinki, Ravintola Laivakoira 11.11.2006 klo. 16.31 – 17.50 
 
 

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN 
Yhdistyksen puheenjohtaja Marja Valminen avasi kokouksen klo. 16.31. 
 

2. KOKOUKSEN OSALLISTUJIEN ÄÄNIVALTAISUUS 
Todettiin kokousedustajien äänivaltaisuus 
 
Pirjo Lehmustola-Franzén, Renko 
Tuula Rekikoski, Vahto 
Olli Tuhkanen, Pori 
Jaana Tammisto, Taivassalo 
Eija Roos, Helsinki 
Riikka Aapalahti, Kotka, hallituksen jäsen 
Nina Kiukkonen, Jyskä 
Katja Kiukkonen, Jyväskylä 
Tutta Uussaari, Rauma 
Salla Martikainen, Helsinki, hallituksen varajäsen 
Anna Heinonen, Vantaa, hallituksen jäsen 
Minna Virta, Vantaa, hallituksen jäsen 
Tarja Iivonen, Turku 
Silja Åkerfelt, Salo 
Hanna Ikonen, Helsinki, hallituksen jäsen 
Iiris Ristimäki, Helsinki (ilman äänivaltaa) 
Pia Kivisammal, Helsinki 
Kirsi Liipo, Pori 
Juha Roininen, Heinola kk, hallituksen jäsen 
Carita Weijola, Kirkkonummi 
Marja Valminen, Poitsila, hallituksen jäsen 
Ossi Peltonen, Hamina 
Järker Franzén, Renko 
Aija Lauhkonen, Siltakylä 
Jaana Lintunen, Yliskulma 
Taija Ahjoharju, Tampere 
(liite 1 osallistujaluettelo) 
 
VALTAKIRJALLA EDUSTETTUINA OLIVAT: 
 
Tarja Mertanen, Kiuruvesi  
Mirjami Jääskeläinen, Keuruu  
Nina Malinen, Kitee  
Päivi Tahvanainen, Joensuu  
Nina Lönnroth, Turku  
Leena Parviainen, Lohja  
Nina Henriksson, Vantaa  



Virva Säyriö, Vuohijärvi  
Margit Niittula, Jyväskylä  
Heli Kinnunen, Jyväskylä 
Helena Feodoroff, Jyväskylä  
Anita Kallionpää, Aura  
Leena Jussila, Vuohijärvi  
Marjaleena Hiltunen, Vantaa  
Jenny Oksanen, Helsinki 
Pirjo-Riitta Tuominen, Kauhajoki 
Pirjo Lunkka, Vantaa 
Anna-Maija Saharanta, Aura 
Kirsi Saarela, Siilinjärvi 
Päivi Åkerblad, Parainen 
(valtakirjat liitteet 2 - 21)  
 

3. KOKOUKSEN JÄRJESTÄYTYMINEN 
Puheenjohtajaksi valittiin Jaana Tammisto ja sihteeriksi Minna Virta. 
Pöytäkirjantarkastajiksi Tarja Iivonen ja Silja Åkerfelt sekä ääntenlaskijoiksi 

 Salla Martikainen ja Jaana Lintunen. 
 

4. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 
Kokous todettiin yhdistyksen sääntöjen määräämällä tavalla kokoon kutsutuksi 
ja täten lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

5. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 
Esityslistasta käydyn keskustelun perusteella todettiin, että esityslista 
hyväksyttiin sillä täsmennyksellä, että kohdassa muut asiat sana on vapaa, 
mutta virallisia päätöksiä ei esityslistan ulkopuolelta voida tehdä. Kohtaan 
muut asiat ei ehdoteta esityslistan asioita vaan ne käsitellään suoraan kohdassa 
Muut esille tulevat asiat. Mikäli ko. kohdassa käydään laajoja keskusteluja, ei 
niitä kirjata pöytäkirjaan vaan niistä kirjoitetaan tarvittaessa erillinen muistio 
tämän pöytäkirjan liitteeksi.  
 (liite 22 esityslista) 
 

6.    PUHEENJOHTAJAN VALINTA VUODELLE 2007 
Puheenjohtajaksi valittiin yksimielisesti Leena Parviainen Lohjalta.  
 

7. HALLITUKSEN JÄSENTEN VALINTA 
Erovuorossa olivat Anna Heinonen, Vantaa, Pirjo Lunkka, Vantaa ja Hanna 
Ikonen, Helsinki. Lisäksi Minna Virta on toimittanut allekirjoitetun 9.10.2006 
päivätyn eroilmoituksensa yhdistyksen hallitukselle. Riikka Aapalahti, Kotka, 
ilmoitti olevansa käytettävissä ja mutta halusi jatkaa äänestyksen kautta, vaikka 
hänellä olisi ollut edellisestä valinnastaan yksivuotiskausi hallituksessa jäljellä.   
Hallitukseen ehdotettiin seuraavia henkilöitä: 
 
Olli Tuhkanen, Pori 
Riikka Aapalahti, Kotka 
Aija Lauhkonen, Siltakylä 
Eeva Hyvärinen, Suonenjoki 
Pirjo Lehmustola-Franzén, Renko 
Tarja Iivonen, Turku 
Jaana Tammisto, Taivassalo 
 
Vaalitavaksi päätettiin suljettu lippuäänestys.  



Kokouksen puheenjohtaja Jaana Tammisto ehdotti, että mikäli hallitukseen 
tulevat valituiksi Pirjo Lehmustola-Franzén sekä Olli Tuhkanen, heidät 
nimettäisiin toimimaan kaksivuotiskaudeksi ja muut paikat jaettaisiin 
yksivuotisina. 
 
Keskustelun jälkeen päätettiin jakaa paikat seuraavien merkintöjen avulla: 
Kukin saa äänestää enintään kuutta ehdokasta ja kaksivuotiskaudelle valittavien 
kohdalle merkitään numero kaksi, muut ehdokkaat valitaan yksivuotiskaudelle. 
 
Ääntenlaskun perusteella hallituspaikat päätettiin jakaa seuraavasti: 
Olli Tuhkanen äänin 41 kaksivuotiskaudelle 
Riikka Aapalahti äänin 41 kaksivuotiskaudelle 
Pirjo Lehmustola-Franzén äänin 39 yksivuotiskaudelle 
Jaana Tammisto äänin 39 yksivuotiskaudelle 
Aija Lauhkonen äänin 37 yksivuotiskaudelle 
Eeva Hyvärinen äänin 36 yksivuotiskaudelle 
(liite 25 Minna Virran eroilmoitus) 
(liite 26 äänilaskelma) 
 

8. HALLITUKSEN VARAJÄSENTEN VALINTA 
Varajäseniksi valittiin Pirjo Riekkola, Kirkkonummelta ja Pirjo-Riitta 
Tuominen, Kauhajoelta. 
(liite 27 ja 28 varajäsenten suostumukset)  
 

9.   YHDISTYKSEN TILINTARKASTAJIEN JA HEIDÄN VARAMIESTENSÄ VALINTA 
Varsinaisiksi tilintarkastajiksi ehdotettiin seuraavia henkilöitä: 
Erkki Lehtinen, Helsinki 
Kirsi Loukasmäki, Vantaa 
Tarja Iivonen, Turku 
 
Kirsi Loukasmäki oli ilmoittanut olevansa käytettävissä, mikäli toinen 
tarkastaja on ammattitaitoinen. 
 
Vaalitavaksi päätettiin suljettu lippuäänestys. 
 
Tehtävään tulivat valituksi  
Erkki Lehtinen, Helsinki, 40 äänellä 
Kirsi Loukasmäki, Vantaa, 37 äänellä 
(liite 29 äänilaskelma) 
 
Varatilintarkastajiksi kaudelle 2007 valittiin Pia Kivisammal Helsingistä ja 
Silja Åkerfelt Salosta. 
 
Juha Roininen poistui kohdan yhdeksän (9) käsittelyn aikana klo. 17.23. 
 

10. VUODEN 2007 JÄSENMAKSUJEN SUURUUDET 
Jäsenmaksuiksi vuodelle 2007 päätettiin: 
Vuosijäsen 20 € 
Nuorisojäsen 12 € 
Perhejäsen 10 € 
Kasvattajailmoitusmaksu 8 € 
Kasvattajan ilmoittama pennunostaja 1. vuosi 10 € 
 

11. TOIMINTASUUNNITELMA JA TULO- JA MENOARVIO VUODELLE 2007 



Kokous päätti hyväksyä hallituksen esittämän toimintasuunnitelman ja tulo- ja 
menoarvion vuodelle 2007. 
(liitteet 30 ja 31) 
 

12. HALLITUKSEN ESITTÄMÄT ASIAT 
Hallituksen esittämiä asioita ei ollut. 
 

13. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 
Muista esille tulleista asioista päätettiin esityslistan hyväksymisen yhteydessä 
laatia erillinen muistio esitettyjen asioiden laajuuden vuoksi. 
(liite 32) 

 
14. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Puheenjohtaja kiitti kokousyleisöä runsaasta osanotosta ja päätti kokouksen 
klo. 17.50. 
 
pöytäkirjan vakuudeksi 
 

 
merkitty   merkitty   
Jaana Tammisto  Minna Virta  
puheenjohtaja   sihteeri 
 
 
pöytäkirjantarkastajat 

 
 

merkkaamaton  merkitty   
Tarja Iivonen   Silja Åkerfelt 

 
En voi hyväksyä tätä pöytäkirjaa sekä kokouksen kulussa olevien puutteiden 
että pöytäkirjassa olevien puutteiden vuoksi. 
Toimitan yhdistykselle puutteista erillisen selvityksen. 
 
Turussa 14.12.2006 
Tarja Iivonen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 

Muistio Suomen Schipperkekerho ry:n syyskokouksen 11.11.2006 kohdassa  
13. Muut esille tulevat asiat käytyä keskustelua  

 
Tarja Iivonen esitti kokousyleisölle, että vuonna 2006 valittu epilepsiaprojektiryhmä jatkaisi 
tehtävässään myös alkavalla kaudella 2007. 
Todettiin, että epilepsiaprojektiryhmän jäseniä ei ollut valittu tietyksi ajanjaksoksi, vaan 
projektin vaatimaksi ajaksi eli projektin parissa jatkavat edelleen samat henkilöt. 
Epilepsiatutkimuksen etenemistä ja sen tulevaisuutta sekä tarvittavaa lisärahoitusta 
käsiteltäneen vuosikokouksen yhteydessä. 
 
Pirjo Lehmustola-Franzén nosti esiin puheenvuorossaan jalostustoimikunnan tarpeellisuuden 
ja sen uudelleen perustamisen. Pirjo Lehmustola-Franzén viittasi esityksessään yhdistyksen 
aseman nostamisen rotua harrastavaksi yhdistykseksi. Puheenjohtaja Jaana Tammisto totesi, 
että koska yhdistyksellä ei ole ollut vuonna 2006 toimivaa jalostustoimikuntaa aiheuttaa tämä 
yhden vuoden katkos ns. ajanlaskun uudelleen alkamisen Suomen Kennelliiton – Finska 
Kennelklubben rotua harrastavan yhdistyksen ohjesäännön mukaan. Yhdistyksellä tulee 
ohjeen mukaan olla jalostustoimikunta, joka on toiminut keskeytyksettä vähintään viisi (5) 
vuotta. Puheenjohtaja Jaana Tammisto ehdotti kokousyleisölle, että nyt valittu hallitus 
valmistelee esityksen kevään vuosikokoukseen ja jalostustoimikuntaan jäseniksi voitaisiin 
esimerkiksi kutsua henkilöitä, joilla katsotaan olevan merkittävä osaaminen ja tieto 
jalostuksesta. 
 
Kirsi Liipo kannatti puheenvuorossaan käynnistettyä epilepsiatutkimusta ja sen tarpeellisuutta 
sekä ehdotti, että yhdistys ottaisi tavakseen järjestää ns. kasvattajapäivät, joiden päätarkoitus 
olisi jakaa jalostuksellisesti merkittävää tietoa rodun kasvattajille ja saada aikaan yhteistyötä 
esimerkiksi ruotsalaisten kasvattajien kanssa. 
 
Tutta Uussaari käytti puheenvuoron koskien yhdistyksen julkaisemia tuontikoirien 
sukutauluja ja niiden selvittämistä. Minna Virta vastasi Tutta Uussaaren kysymykseen 
kertomalla, että sekä hänen tuomansa koiran, että esityksessään viittamaansa Leena Parviaisen 
tuontikoirien sukutaulut on poistettu välittömästi internetsivuilta, kun asiasta on toimitettu 
omistajien toimesta kirjallinen huomautus. Minna Virta kertoi myös, että Leena Parviainen oli 
vaatinut esityksessään tuontikoiran sukutaulun poistaminen internetistä ja yhdistyksen sivuilta 
merkkaamaan esityksensä hallituksen pöytäkirjaan. Minna Virta ilmoitti, että kyseinen asia on 
käsitelty hallituksessa ja siitä on olemassa merkintä hallituksen kokouksen pöytäkirjassa. 
Lisäksi Minna Virta kertoi, että samaisessa hallituksen kokouksen pöytäkirjassa on myös 
päätös toimintatavasta koskien tuontikoirien rekisteröintitietoja ja sukutauluja sekä niiden 
viemistä internetiin. 
 
Koiramme-lehdessä 11/2006 ollut schipperken rotuesittelyn teksti puhutti kokousyleisöä 
jonkin verran. Päällimmäisenä esille nousi tekstinkirjoittajan Salme Mujusen kirjoitus rodussa 
esiintyvästä epilepsian määrästä, joksi Salme Mujunen oli kirjoituksessaan maininnut jopa 
30%. Keskustelussa esille nousi rodun harrastajien pelko siitä, että kuinka jatkossa 
mahdolliset rotua harkitsevat ihmiset tähän ilmoitettuun lukuun suhtautuvat. Riikka Aapalahti 
kertoi, että hänellä on tällä hetkellä pennut ja ainakin osa ihmisistä jotka ovat häneltä pennun 
varanneet, ovat suhtautuneet asiaan hyvin tyynesti ja luku ei tunnu valinnan suorittaneita 
ihmisiä kovasti kauhistuttavan tai johtavan ostopäätöksen perumiseen. 



Puheenjohtaja Jaana Tammisto esitti hallitukselle kysymyksen, onko Koiramme-lehdessä ollut 
artikkeli hyväksytetty yhdistyksellä. Minna Virta kertoi, että Salme Mujunen ei toimittanut 
aineistoa yhdistykselle luettavaksi ennen sen julkaisemista Koiramme-lehdessä. Esitettiin 
ehdotus, että hallituksen toimesta toimitetaan Koiramme-lehteen täsmennys epilepsian 
esiintymistiheydestä schipperkeissä ja esiintymistiheyden laskentatavasta väärien tulkintojen 
välttämiseksi. 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 


